

Title (en)  
Wicket-keeping glove.

Title (de)  
Torwarthandschuh.

Title (fr)  
Gant de gardien de but.

Publication  
**EP 0315923 A1 19890517 (DE)**

Application  
**EP 88118490 A 19881105**

Priority  
DE 3738005 A 19871109

Abstract (en)  
In the goalkeeper's glove, having a part (10) for the back of the hand with incisions in the manner of a comb and a part (20) for the palm of the hand, which part (20) is connected to the part (10) for the back of the hand via lateral shafts (14, 15) and finger shafts (18), the part (20) for the palm of the hand forms a closed outer surface extending to the tips (30) of the fingers. The finger shafts (18) are sewn together at their edge facing the part for the palm of the hand and sewn to said part (20) at the seams (32) so that mutually separate finger pockets (34) are formed. <IMAGE>

Abstract (de)  
Bei dem Torwarthandschuh mit kammartig eingeschnittener Oberhand (10) und über Seitenschichtel (14,15) sowie Fingerschichtel (18) mit der Oberhand (10) verbundenen Innenhand (20) bildet die Innenhand (20) eine bis zu den Fingerkuppen (30) reichende geschlossene Außenfläche. Die Fingerschichtel (18) sind an ihrer der Innenhand zugewandten Kante miteinander und an den Nähten (32) mit der Innenhand (20) vernäht, so daß voneinander getrennte Fingertaschen (34) gebildet werden.

IPC 1-7  
**A41D 13/10**

IPC 8 full level  
**A63B 71/14** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63B 71/148** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] DE 3135756 A1 19830414 - REUSCH & SOHN VERWALTUNGSGESEL [DE]  
• [A] US 3416158 A 19681217 - KULMAN HERMAN M  
• [A] DE 3203023 A1 19830818 - KRUMBHOLZ WALTER  
• [A] US 1655015 A 19280103  
• [A] GB-A-19715A.D.1911 (JOHN GLOVER NICOL L.T.D.)

Cited by  
FR2709070A1; WO0053275A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0315923 A1 19890517; EP 0315923 B1 19920311; AT E73300 T1 19920315; DE 3738005 A1 19890518; DE 3869062 D1 19920416**

DOCDB simple family (application)  
**EP 88118490 A 19881105; AT 88118490 T 19881105; DE 3738005 A 19871109; DE 3869062 T 19881105**